
 

Dz-05.0021.27.2016 

PROTOKÓŁ 

XXVII SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 30 SIERPNIA 2016 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XXVII sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 30 sierpnia 2016 r. w 

godz. 18.05 – 20.30 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 15 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

( Lista obecności – Zał. niniejszego protokołu): 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

5. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

6. Projekty uchwał Zarządu:  

1/ w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2016 

2/ w sprawie: zmiany zakresu listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017 

3/ w sprawie: wydania opinii dokumentacji projektowej „Rewitalizacja Parku 

Krakowskiego”. 

7. Oświadczenia. Komunikaty.  

8. Zakończenie sesji.  

 

Ad.2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Głos zabrał radny p. Piotr Klimowicz zgłaszając wniosek o uzupełnienie porządku obrad 

o punkt.: Sprawozdanie Zarządu”. 

Na sesję przybył kolejny członek rady, obecnych 16 osób. 

W odpowiedzi Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki poinformował, iż sprawozdanie 

Zarządu zostanie przedstawione w punkcie :  7. Oświadczenia. Komunikaty. 

Wniosek p. Piotra Klimowicza poddany został pod głosowanie, za wnioskiem głosowały 3 

osoby; przeciw wnioskowi było 7 głosów; wstrzymujące: 6 głosów. Wniosek upadł. 



 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXIV sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXV sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXVI sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  

Na sesje przybył kolejny Radny, obecnych 17 osób. 

 

Ad.6.Projekty uchwał Zarządu:  

1/ w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2016 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki, informując o przyjętej 

Autopoprawce Zarządu ( uaktualniona wersja projektu uchwały została przekazana Radnym). 

Na sesje przybył kolejny Radny, obecnych 18 osób. 

Głos zabrał: Piotr Klimowicz. 

Projekt uchwały wraz z Autopoprawką przyjęto: za - 17 głosów; 1 osoba nie bierze udziału 

w głosowaniu; w obecności 18 członków  Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy 

V Krowodrza na rok 2016 – uchwała nr XXVII/227/2016. 

2/ w sprawie: zmiany zakresu listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki, informując o przyjętej 

Autopoprawce Zarządu ( uaktualniona wersja projektu uchwały została przekazana radnym) 

oraz zmianach wynikających z opinii jednostek realizujących zadania. 

Głos zabrali: Łukasz Mańczyk, Piotr Klimowicz. 

Projekt uchwały wraz z Autopoprawką przyjęto: za - 17 głosów; przeciw: 0;  wstrzymujący 

się - 1 głos; w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: zmiany w zadaniach Dzielnicy 

V Krowodrza na rok 2017 – uchwała nr XXVII/228/2016. 

3/ w sprawie: wydania opinii dokumentacji projektowej „Rewitalizacja Parku 

Krakowskiego”. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki, informując, że projekt 

został przekazany do  zaopiniowania Komisji Ochrony Zieleni. Projekt powstał w oparciu 



o opracowanie z przed kliku lat, odbyły się spotkania z projektantem, Zarządem Zielni 

Miejskiej oraz z mieszkańcami, które miały miejsce w Parku Krakowskim. 

 

Głos w dyskusji zabrali: Mateusz Jachimowski, Łukasz Mańczyk, Edward Tarczałowicz, 

Janusz Michałowski, Zygmunt Wierzbicki, Anna Pojałowska, Piotr Klimowicz, Jan Hoffman, 

Marcin Tabisz, Paweł Klimowicz. 

 Przeciw podejmowaniu uchwały wypowiedzieli się: Piotr Klimowicz, Paweł Klimowicz. 

W toku dyskusji p. Łukasz Mańczyk, Janusz Michałowski zgłosili poprawki. 

Prowadzący zarządził przerwę w celu sformułowania poprawek.  

I Poprawka p.Łukasza Mańczyka: 

 -  uzupełnienie zapisu § 1:  

„po uwzględnieniu poniższych warunków: 

- zaprojektowanie rozwiązań dla rowerzystów przez główny chodnik w parku 

- zaprojektowanie pochylni dla rowerzystów i wózków dla dzieci na terenie obecnych 

schodów bez anektowania dodatkowej przestrzeni zielonej  

- dostosowanie wejść do parku od strony ul. Szymanowskiego w związku z wykonanym 

remontem. 

- dodanie §2 o treści: „Rada Dzielnicy wnioskuje o rozszerzenie terenu Parku o teren 

zajmowany przez placówki handlowe od strony Placu Inwalidów oraz zapisanie warunków 

dostosowujących ich architekturę do specyfiki parku lub ich usunięcie.” 

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta głosami : za - 11  głosów; przeciw – 0 ; 

wstrzymujące  - 3 głosy; 2 osoby nie biorą udziału w głosowaniu; w obecności 16 członków 

Rady . 

II Poprawka p. Janusza Michałowskiego, uzupełnienie zapisu § 1 o kolejny akapit, o treści: 

„- wszystkie elementy drewniane zabawek na terenie Parku Krakowskiego powinny zostać 

zaimpregnowane.” 

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta głosami: za - 12  głosów; przeciw – 0 ; 

wstrzymujące  - 2 głosy; 2 osoby nie biorą udziału w głosowaniu; w obecności 16 członków 

Rady . 

Projekt uchwały wraz z przyjętymi poprawkami Przewodniczący poddał pod głosowanie:  

 za - 12 głosów; przeciw:0;  wstrzymujące: 4 głosy; w obecności 16 członków Rady. Radny 

Piotr Klimowicz złożył Votum Separatum do podjętej uchwały – zał. Nr 3 nin. Protokołu.  

Prowadzący stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę w sprawie: wydania opinii dokumentacji 

projektowej „Rewitalizacja Parku Krakowskiego” – uchwała nr XXVII/229/2016. 

Ad.7.Oświadczenia. Komunikaty. 

1. Przewodniczący Rady p. Zygmunt Wierzbicki przedstawił sprawozdanie z prac 

bieżących Zarządu - informując o podjętych uchwałach w zakresie opiniowania 

i wydania opinii (lokalizacji szaletu, zamontowania progu zwalniającego, lokalizacji 

inwestycji przy ul. Zakątek) oraz delegowania członków rady (odbiór zadań, wizji dot. 



wycinki drzew i ustalani list mieszkaniowych). Przewodniczący poinformował 

również o udziale Zarządu w spotkaniach - m.in. z Prezydentem Miasta Krakowa ws. 

postulatów mieszkańców Dzielnicy. Głos zabrał p. Piotr Klimowicz. 

2. Odbyła się prezentacja multimedialna z imprezy „Mocni bez Przemocy”. 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej p. Łukasz Mańczyk zaprosił na 

posiedzenie komisji w dniu 31.08.2016 godz.18.00 

4. Przewodniczący Komisji Architektury p. Janusz Michałowski zaprosił członków 

komisji na posiedzenie – po zakończeniu sesji.  

5. Piotr Klimowicz zabrał głos w sprawie pisma ZIKIT odnośnie ścieżki rowerowej 

odpowiedzi udzielił p. Zygmunt Wierzbicki. Głos zabrali: p. Anna Pojałowska, 

p. Łukasz Mańczyk. 

 

Ad. 8. Zakończenie sesji.  

Wobec wyczerpania porządku obrad XXVI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza Prowadzący 

obrady zamknął sesję Rady o godz. 20.20. 

 

 

     Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  
pracownik biura Rady. 

 

 

   

 


